
 

    
CULTUURRAAD 
 
 
VERSLAG 22/06/2015 
 

  
aanwezig verontschuldigd 

Kris De Hoon Forum Cultuur X 
 

Raymond Hoste Forum Cultuur X 
 

Herwig Kempenaers Forum Cultuur X 
 

Griet Mertens Forum Cultuur 
 

X 

Wim Paeshuyse Forum Cultuur X 
 

Chris Van Wijnsberghe Forum Cultuur X 
 

Huub Venken Forum Cultuur X 
 

Peter Heyns cultuurdeskundige X 
 

Maarten Meyers cultuurdeskundige X 
 

Bart Gaublomme cultuurprofessional 
 

X 

Annelies Nagels cultuurprofessional X 
 

Jef Van Eyck cultuurprofessional X 
 

Nico Verhoeven cultuurcoördinator X 
 

Astrid Wittebolle Schepen Cultuur X 
 

 
 
 
AGENA: 
1. Goedkeuring vorig verslag 
2. Subsidiedossier KempArt 
3. Voorstelling UiTpas 
4. Toekomst beeld Ultima Isla -  Philip Aguirre 
5. Zomerprogrammatie 
6. Opening Cultuurseizoen 
7. Rondvraag 
 

1. Goedkeuring vorig verslag 
Het verslag van de vorige bijeenkomst wordt goedgekeurd. 
 

2. Subsidiedossier KempArt 
Het subsidiedossier ‘KempArt’ dat vzw De Scherf indiende in het kader van de subsidielijn 
gemeenschapsvormende culturele projecten werd per mail positief geadviseerd en is ondertussen ook 
goedgekeurd door het College van Burgemeester en Schepenen. Wim Paeshuyse stelde bij de advisering de 
vraag in hoeverre we de inhoudelijke samenwerking tussen partners verder kunnen stimuleren. Afgesproken 
werd om hier op de volgende bijeenkomst van de Cultuurraad bij stil te blijven staan.  Griet Mertens is deze 
bijeenkomst verontschuldigd en bezorgde de nodige informatie aan de voorzitter. Op basis van deze informatie 
volgt er een gesprek. Het project ‘KempArt’ wordt absoluut naar waarde geschat en heeft na 12 jaar absoluut een 
plaats verworven op de culturele agenda in stad en regio. 
 
In hoeverre kan de Cultuurraad een actieve houding aannemen om veranderingen / samenwerkingen te 
stimuleren? 
 
Wim Paeshuyse neemt nog contact op met Griet Mertens.  
Er zal een denkoefening gebeuren over de methodes waarop waardevolle projecten ondersteund kunnen 
worden. 
 



3. Voorstelling UiTPAS. 
Nico Verhoeven stelt de UiTPAS voor aan de hand van een presentatie. 
 
Het voorstel wordt geformuleerd om bij het volgende Forum Cultuur ruim aandacht te besteden aan de vragen : 
hoe omgaan met de diversiteit en verschillende doelgroepen.  
 

4. Toekomst beeld Ultima Isla -  Philip Aguirre 
Het beeld Ultima Isla van Philip Aguirre werd ontworpen naar aanleiding van het project Tweespoor tijdens 
Turnhout 2012 en staat nog steeds in de slotgracht van het Kasteel van de Hertogen van Brabant. Het beeld is 
bekleed met bladkoper dat ondertussen aan het oxideren is. Er wordt onderzocht hoe het beeld een permanente 
plaats kan krijgen in de slotgracht. Hiervoor dient het bladkoper vervangen te worden door bladgoud. Aan deze 
restauratie is uiteraard een kostprijs verbonden. De kunstenaar, Aguirre, is geïnteresseerd om mee na te denken 
hoe het  beeld hersteld kan worden. 
 
De Cultuurraad is geïnteresseerd om medewerking te verlenen aan dit project. In een eerste brainstorm worden 
reeds een aantal suggesties gegeven om de nodige fondsen bij elkaar te brengen. 
Kris De  Hoon en Jef Van Eyck willen hier verder over nadenken.  
 

5. Zomerprogrammatie 
Nico Verhoeven overloopt aan de hand van het UiTmagazine juli – augustus de zomerprogrammatie in de stad. 
Het is een divers aanbod van eigen stedelijke activiteiten (BINKIES / Straatartiesten / Dwars door Turnhout / 
Picknick op dinsdag) en particulier initiatief.  
 
Wim Paeshuyse vult de agenda aan met een project waar hij in Turnhout de trekker van is: de Poëziebus. Hartje 
zomer 2015 gaat voor de eerste keer de Poëziebus met aan boord circa 50 Belgische en 
Nederlandse dichters een week op tournee langs 12 steden in Nederland en België. 
De dichters aan boord van de Poëziebus vertegenwoordigen een dwarsdoorsnede van het poëzielandschap. Ze 
laten de diversiteit zien die er onder woordkunstenaars bestaat. Maak kennis met dichten anno nu en kom langs 
op een van de plaatsen waar we optreden. 
In Turnhout hout de bus halt op donderdagmiddag 23 juli. Uniek aan de organisatie in Turnhout is dat de dichters 
allen op een gelijk tijdstip zullen dichten, maar op een andere plek. Zowel dichters als plekken zijn divers: cafés, 
zorgcentra, winkels, ziekenhuis, stadskantoor,… 
 
Cultuurcoördinatie is projecteigenaar van Straatartiesten op de Grote Markt, de publieksviering in Turnhout van 
de feestdag van de Vlaamse Gemeenschap. Straatartiesten vindt dit jaar plaats op 10 juli van 14 tot 22 uur. Alle 
info op www.turnhout.be/straatartiesten en de fbpagina.  
 

6. Opening Cultuurseizoen 
De officiële opening van het Cultuurseizoen vindt dit jaar plaats op donderdag 10 september. De focus ligt dit jaar 
op het thema diversiteit en participatie. Vanuit de Cultuurraad wordt geadviseerd om ruim uit te nodigen, zeker 
wat betreft de stadsregio. 
 

7. Rondvraag 
De voorzitter stelde per mail reeds voor om in de rondvraag ruimte te voorzien en een gesprek te voeren over de 
artikels die in de pers verschenen en die rechtstreeks / onrechtstreek te maken hebben met cultuurbeleid. 

- Artikel Stripgidsfestival De Morgen 
- Artikel Rockin’ around Turnhout GVA 
- Artikel Turnhout Klassiek GVA 

 
De Cultuurraad is het erover eens dat het artikel mbt de Stripgidsdagen een kwaliteitskrant onwaardig is en 
eerder thuishoorde in de opiniepagina’s. Wim Paeshuyse bezorgt zijn analyse als bezoeker van deze en vorige 
edities aan Stripgids.  
 
Er volgt ook een gesprek over 

http://poeziebus.nl/dichters/
http://poeziebus.nl/programma-2/
http://www.turnhout.be/straatartiesten


- Open Doors, een initiatief van de Warande door en voor jongeren dat bijzonder veel gelijkenissen 
vertoont met oa Startschot² 

- het in eenzelfde periode dezelfde (Turnhoutse) artiesten boeken voor verschillende activiteiten van 
verschillende organisaties (Nuff Said Warande – Sprekende Ezels) 

- de relatie de Warande en HETGEVOLG. 
 

Op een volgende Cultuurraad wordt er tijd vrijgemaakt om na te denken over : 
- Op welke manier krijgen we duurzame activiteiten in de stad en hoe kunnen deze ondersteund / 

gestimuleerd worden? 
- Hoe kan het culturele aanbod in de stad ipv concurrentiële, eerder complementair worden in de 

toekomst? Op welke manier kan er overleg gestimuleerd worden? 
 
Annelies Nagels vraagt wat er gebeurd is met de brief die vanuit de stad naar het kabinet Gatz werd gestuurd ivm 
de toekomst van de Warande. 
Schepen Wittebolle meldt dat de brief met het verslag bezorgd zal worden en schetst in grote lijnen de inhoud. 
De schepen suggereert om ook het schrijven dat vanuit de Warande is vertrokken bij te voegen om een globaal 
beeld te kunnen krijgen. 
Hoogstwaarschijnlijk zal er voor 15 juli een beslissing genomen worden over de toekomst van de Warande.  
 
Huub Venken vraagt of er reeds een antwoord is op de brief die door de voorzitters van Cultuurraad, Sportraad 
en Jeugdraad werd verstuurd ivm het verminderen en afschaffen van subsidies. 
Hier is nog geen antwoord op gekomen. 
 


